
Protokół posiedzenia Komisji Społecznej 

z dnia 01.12.2021 r. 

 Celem posiedzenia komisji było zaopiniowanie projektu budżetu na rok 2022. 

 Na posiedzeniu obecni byli wszyscy radni. 

 Radni jednogłośnie stwierdzili, że nie wnoszą żadnych uwag ani wniosków do budżetu i 

oceniają projekt budżetu pozytywnie. 

Protokołowała  

Agnieszka Dorawa 

 


